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Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
W nawi¹zaniu do opublikowanego w dniu 22 lipca bie¿¹cego roku przez Komisjê Europejsk¹ raportu

na temat sytuacji na rynku mleka i przedstawionych narzêdzi, które maj¹ tê sytuacjê ustabilizowaæ
i poprawiæ, istotne jest, aby zintensyfikowaæ dzia³ania podejmowane przez resort rolnictwa. W mojej
ocenie istotne jest podjêcie inicjatyw, które bêd¹ uzupe³nieniem inicjatywy KE. W zwi¹zku z tym kierujê
pytanie do Pana Ministra: kiedy strona polska przedstawi swoj¹ ocenê propozycji Komisji Europejskiej?

Z wyrazami szacunku
Eryk Smulewicz




